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مقایسه مسی و رونالدو در آمریکا و عربستان
آمار دو ابرســتاره فوتبــال در این 
فصل در آمریکا و عربســتان مقایسه 
شــد. به گزارش فارس، لیونل مسی 
و کریســتیانو رونالــدو دو ابرســتاره 
مستطیل ســبز هر دو فوتبال اروپا را 
ترک کردند و هر کــدام به نقطه ای 
از جهان ســفر کردند. مسی فوتبال 
آمریکا را بــرای آینــده اش انتخاب 
کرد و به اینتر میامی پیوست. رونالدو 
لیگ عربســتان را انتخــاب کرد و به 
النصر ملحق شــد. با وجود دوری این 
دو ابرســتاره از هم اما همچنان باهم 
مقایسه می شوند. مسی و رونالدو در 
این فصل درخشــش خوبی به همراه تیم هایشان داشــتند و هر کدام یک جام 
قهرمانی را کسب کردند. مســی با اینتر میامی قهرمان لیگ کاپ آمریکا شد و 
رونالدو با النصر قهرمان جام باشگاه های عربی شد. با مقایسه آمار این دو ابرستاره 
در دو کشور آمریکا و عربســتان متوجه می شوید مسی عملکرد بهتری داشته 
است. مسی در 7 بازی برای اینتر میامی 10 گل به ثمر رسانده و یک پاس گل 
داده اســت. رونالدو در این فصل با النصر عربستان 7 بازی انجام داده و 6 گل به 

ثمر رسانده و پاس گلی نداده است.

نامه چهار باشگاه برای ستاره های پرسپولیس
چهار تیم لیگ برتری چشم 
به دو ســتاره نیمکت نشــین 
گزارش  به  دارند.  پرسپولیس 
سپاهان،  باشــگاه  چهار  برنا، 
نســاجی  و  گل گهر  فــولاد، 
مازنداران با ارســال نامه های 
جداگانــه و رســمی خواهان 
به خدمت گرفتن 2 ســتاره 
نیمکت نشین پرسپولیس شدند. طبق اخبار رسیده باشگاه های فولاد خوزستان 
و گل گهر ســیرجان خواهان به خدمت گرفتن قرضی فرشــاد فرجی هســتند. 
همچنین باشگاه های سپاهان، فولاد و نساجی مازندران هم سینا اسدبیگی را به 
صورت قرضی می خواهند. حالا باید دید که آیا باشگاه پرسپولیس و شخص یحیی 

گل محمدی با جدایی این بازیکنان موافقت می کنند یا خیر.

میزبانی ایران و عربستان از یکدیگر  
تیم های  رودرروی  مصاف 
ایرانی و عربســتانی دیگر در 
کشور ثالث برگزار نخواهد شد 
و این تیم ها از یکدیگر میزبانی 
خواهند کرد. به گزارش ایرنا، 
فدراسیون  رئیس  تاج  مهدی 
فوتبال ایران با حضور در جام 
جهانی فوتبال زنان در استرالیا 
دیدارهای مفیدی در راســتای ارتقا فوتبال کشــورمان داشته که مهمترین آن 
دیدار با با جیانی اینفانتینو ، رئیس فیفا بود. در این دیدار در خصوص مســائلی 
همچون VAR، ورود بانوان به اســتادیوم ها و پول های بلوکه شده ایران در فیفا 
بحث و گفت وگو شــد. رئیس فدراسیون فوتبال عربســتان نیز در جلسه تاج و 
اینفانتینو حضور داشت. تاج امروز نیز با یاسر فیصل المسحل رئیس فدراسیون 
فوتبال عربســتان و شیخ سلمان رئیس کنفدراسیون فوتبال آسیا دیدار کرد که 
در دیدار تاج و رئیس فدراسیون فوتبال عربستان تفاهم لازم در خصوص میزبانی 
تیم های دو کشــور در دیدارهای رودررو بود و با توجه به شرایط جدید موضوع 
مصاف تیم های ایرانی و عربســتانیدر کشور ثالث از دستور کار کمیته انضباطی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا خارج شــد. قرار است به زودی کنفدراسیون فوتبال 
آســیا در اطلاعیه ای این موضوع را رسما اعلام کند. همچنین در این دیدار قرار 
شد 2 گروه 6 نفره از داوران کشورمان برای آموزش VAR راهی عربستان شوند. 
گفتنی اســت اولین توافق فوتبال ایران و عربستان استفاده از داور عربستانی در 

دیدار دوستانه تیم های ملی ایران و آنگولا است.

۲ دروازه بان استقلال در شمس آذر
دروازه بان جوان استقلال به 
شــمس آذر قزوین پیوست. به 
گزارش ایسنا، سینا سعیدی فر 
دروازه بــان جوان اســتقلال 
و عضــو تیم ملــی امید پس 
از توافــق بــا آبی پوشــان به 
شــمس آذر قزوین پیوســت. 
ســعیدی فر در تمرینات این 
تیم شــرکت کرد تا با صلاح دید کادر فنی تیم قزوینی از این پس در لیگ برتر به 
میدان برود. خبر دیگر درباره شمس آذر قزوین اینکه این تیم به دنبال جذب علیرضا 
رضایی دیگر دروازه بان استقلال هم است و به زودی این قرارداد رسمی خواهد شد.

حذف ۲ وزنه بردار از تیم ملی
از تیم ملی  دو وزنه بــردار 
مردان برای حضور در قهرمانی 
جهــان 202۳ خط خوردند و 
ترکیب نهایی ایران مشــخص 
شــد. به گزارش ایسنا، طبق 
اعــلام فدراســیون جهانــی 
فدراســیون های  وزنه برداری، 
ملی تا امروز )دوشنبه( فرصت 
دارند، اسامی نهایی ورزشکاران خود را برای حضور درقهرمانی جهان عربستان تایید 
کنند. هم چنین باید قبل از مســابقات، نفراتی که قرار است وزن کشی مسابقات 
شــرکت کنند اما در رقابت اصلی شرکت نکنند، مشخص کنند. البته برای ایران 
همه نفرات روی تخته مســابقات هم می روند. تیم مردان ایران با 10 وزنه بردار در 
این مسابقات شرکت می کند و نواب نصیرشلال سرمربی تیم ملی تکلیف دو نفری 
را که باید کنار می رفتند، مشخص کرد. بر این اساس، ایوب موسوی در دسته ۹6 

کیلوگرم و امیر عزیزی در دسته 10۹ کیلوگرم به قهرمانی جهان نمی روند.

دو خرید بزرگ برای النصر به توصیه رونالدو
باشگاه النصر عربستان بعد 
از دیــدار برابر الاهلــی از دو 
خرید بزرگ خود که به توصیه 
رونمایی  رونالدو جذب شدند 

خواهد کرد.
النصر  ایســنا،  گزارش  به 
لیگ  رقابت های  جدید  فصل 
عربستان را ناامید کننده آغاز 

کرده و در هر دو بازی خود شکست خورده است.
کریســتیانو رونالدو از وضعیت تیم راضی نیســت و به همین خاطر از سران 
باشگاه خواست تا قبل از پایان فصل نقل و انتقالات تابستانی با دو بازیکن جدید 

دیگر قرارداد امضا کنند.
امریک لاپورت از منچســتر سیتی و اوتاویو ادمیلســون از پورتو دو بازیکن 
هستند که رونالدو آن ها را به سران باشگاه النصر معرفی کرد و در نهایت هر دو 

بازیکن هم جذب شدند.
النصر برای جذب اوتاویو رقم فسخ قرارداد این بازیکن را که 60 میلیون یورو 
اســت پرداخت خواهد کرد این درحالی اســت که لاپورت را با ۳2 میلیون یورو 
جذب کرده است. قرار است که بعد از دیدار حساس النصر برابر الاهلی از این دو 

خرید بزرگ و گران قیمت النصر رونمایی شود.
النصر که کریســتیانو رونالدو را در زمستان سال قبل جذب کرد در تابستان 
ســال جاری هم با سادیو مانه، بروزوویچ، فوفانا و الکس تلس قرارداد امضا کرد و 
با آمدن اوتاویو و لاپورت به یک تیم پرســتاره در حد لیگ قهرمانان اروپا تبدیل 

خواهد شد.

هافبک جدیــد تیم فوتبال پرســپولیس نگاه
گفت: تمریناتم منظــم بوده و آماده ام و تمام 
وجود و بهترین عملکردم را برای پرسپولیس 

می گذارم.
به گزارش  مهر، یاســین ســلمانی پس از 
پیوســتن به تیم فوتبال پرســپولیس اظهار 
داشت: بالاخره به آن چه مدنظرم بود رسیدم 
و حالا در پرســپولیس هســتم. درست ترین 
جایی که می توانســتم در ایــن لحظه در آن 
حضور داشته باشــم. فکر می کنم این یکی از 
بهترین تصمیم ها و اتفاق های دوران حرفه ای 
من باشــد. اتفاق خوب بالاخــره روی داد و 
امیــدوارم بتوانم با تمام وجــودم در خدمت 

پرسپولیس و هواداران باشم.
وی دربــاره انتظارات بالای هــواداران در 
پرسپولیس عنوان کرد: پرسپولیس بیشترین 
هوادار را دارد و در این چند ســال نسبت به 
ســایر تیم ها بیشــترین قهرمانی ها را داشته 

است.
با این اوصاف توقع زیــادی از آن می رود. 
خواســته هواداران به جا و منطقی اســت و 
من به عنوان بازیکــن تیم تلاش خواهم کرد 
و به ســهم خودم بهتریــن عملکرد ممکن را 
ارایه کنم و خودم را آماده چالش های سخت 

کرده ام.
ســلمانی دربــاره وضعیــت آمادگی خود 
با توجه بــه عدم حضــور در تمرینات پیش 
فصل خاطرنشــان کرد: در ایــن مدت، در دو 
اردوی تیم ملی امید حضور داشتم. تمرینات 
را مرتــب و صبح و عصر در ســاختمان پک 
دنبال می کــردم و در جریــان اردوهای تیم 
ملی با بازیکنان پرســپولیس در ارتباط بودم 

و نسبت به هم آشــنایی داریم. هافبک جوان 
سرخپوشــان دربــاره ارتباطش بــا بازیکنان 
پرسپولیس تصریح کرد: پرسپولیس بازیکنان 
طــراز اول و ملی پوش زیــادی دارد و این به 
من فرصت داد با بســیاری از آنها آشنا بشوم. 
ســروش رفیعی، آقــا وحید امیــری، دانیال 
اســماعیلی فر، میلاد سرلک، علیرضا بیرانوند، 
مرتضــی پورعلی گنجــی و محمد حســین 
کنعانی زادگان از این جمله بودند. در سپاهان 
با گولسیانی همبازی بودم. با مسعود ریگی هم 
اتاقی بودیــم. در این مدت با تعدادی دیگر از 
بزرگترهــای تیم هم در ارتباط بودم و منتظر 

یک شروع خوب در پرسپولیس هستم.
ســلمانی دربــاره تصویری کــه از پایان 
فصل پیش رو در ذهــن دارد و صحبت هایی 
که درباره ســخت شــدن کار در آسیا مطرح 
می شود، افزود: می دانم شرایط خیلی سختی 
وجود دارد ولی به نظرم در پرسپولیس همه به 
یک ســه گانه دیگر فکر می کنند. پرسپولیس 
را یــک تیم متفــاوت می بینــم. بالاخره ما 

پرسپولیس هستیم.
محبوب ترین تیم آسیا و بهترین تیم ایران. 
در مورد آسیا، همه می دانند با سرمایه گذاری 
عجیــب باشــگاه های عربی، رقابــت خیلی 
سخت تر شــده اســت ولی شــما هیچ وقت 
یک ایرانی را دســت کم نگیریــد به ویژه اگر 

پرسپولیسی باشد.
وی در پایــان گفت: از ته دل خوشــحال 
هســتم که همه چیــز تمام شــد و حالا در 
پرســپولیس، پرافتخارترین تیم ایران هستم. 
خــودم را آماده کرده ام تا بهترین عملکردم را 

در اختیار تیم بگذارم.

ســیدبندی رقابت های لیگ قهرمانان آسیا مشخص شد 
و قهرمــان لیگ و جام حذفی ایران در فصل قبل در ســید 
نخست قرار دارد. به گزارش ایسنا، نبرد برای کسب قهرمانی 
لیگ قهرمانان آسیا به زودی شــروع می شود. بر این اساس 
قرعه کشــی مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا  برای فصل 

2۴-202۳ مثل همیشــه در مقر کنفدراسیون فوتبال آسیا 
AFC در کوالالامپور برگزار خواهد شد. این مراسم قرار است 

ساعت 16 بعد از ظهر به وقت محلی برگزار شود.
بیست و یکمین دوره از رقابت های باشگاهی کنفدراسیون 
فوتبال آســیا )AFC( بعد از برگــزاری دیدارهای پلی آف، 

شــاهد مراسم قرعه کشی دور گروهی خواهد بود تا تیم های 
راه یافته به این رقابت ها حریفانشان را بشناسند. 

در این قرعه کشــی که تیم ها بــه 10 گروه چهار تیمی 
 A تقسیم می شــوند، تیم هایی از منطقه غرب در گروه های
تا E قرار می گیرند در حالی که شرکت کنندگان در منطقه 

شرق در گروه های F تا J قرار خواهند گرفت. 
از ۴0 تیم شرکت کننده، حضور ۳2 تیم قطعی شده است 
در حالی که هشــت جایگاه باقیمانده توسط برندگان مرحله 
پلی آف اشغال خواهد شد. در قرعه کشی دو تیم از یک کشور 

نمی توانند در یک گروه قرار گیرند.
چهار تیم الهلال، الاتحاد عربســتان، العین امارات و السد 
قطر چهار تیمی در مرحله غرب هستند که سابقه قهرمانی در 

این رقابت ها را دارند. 
سیدبندی منطقه غرب

 ســید 1: الاتحاد )عربستان(، پرســپولیس )ایران(، السد 
)قطر(، پاختاکور )ازبکستان(، الهلال )عربستان(

 سید 2: ســپاهان )ایران(، الدحیل )قطر(، اف سی نسف 
قارشی )ازبکستان(، الفیحاء )عربســتان(، نساجی مازندران 

)ایران(

سید ۳: الفیصلی )اردن(، استقلال )تاجیکستان(، نیروی 
هوایی )عراق(، آخال )ترکمنستان(، بمبئی سیتی )هند(

سید ۴: العین )امارات(، النصر )عربستان( یا شباب الاهلی 
)امارات(، تراکتور  )ایران( یا شارجه )امارات(، العربی )قطر( یا 

آلمالیق )ازبکستان(، الوکره )قطر( یا نوبهار )ازبکستان(
سیدبندی منطقه شرق 

ســید 1: اولســان هیوندای )کره جنوبی(، یوکوهاما اف 
مارینوس )ژاپن(، ووهان تــری تاونز )چین(، بوریرام یونایتد 

)تایلند(، چونبوک هیوندای )کره جنوبی(
 سید 2: ونتفورت کوفو )ژاپن(، شاندونگ )چین(، بانکوک 
یونایتد )تایلند(، پوهانگ اســتیلرز )کره جنوبی(، کاوازاکی 

فرونتاله )ژاپن(
ســید ۳: هانوی اف سی )ویتنام(، کایا  )فیلیپین(، جوهور 
دارالتعظیم )مالزی(، ملبورن سیتی )استرالیا(،  لیون سیتی 

)سنگاپور(
سید ۴: کیچه SC )هنگ کنگ(، اینچئون یونایتد )کره 
جنوبی( / هایفونگ اف سی )ویتنام(، اوراوا رد دایموندز )ژاپن( 
/ لی من )هنگ کنگ(، ژجیانگ اف ســی )چین( / پورت اف 
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مهدی عبــدی درباره حضور در تراکتــور گفت: به هر 
حــال من تنها با هدف موفقیت در تیم جدیدم به تراکتور 
آمده ام و حتماً به گونه ای کار خواهم کرد که جواب اعتماد 

مسئولان تراکتور را بدهم.
مهدی عبدی شــماره 16 پرسپولیس که فوتبالش را با 
پرســپولیس قائمشهر آغاز کرده بود در نهایت بعد از شش 
سال از پرســپولیس تهران جدا شد تا به شکل قرضی در 
تراکتور حضور پیدا کند. عبدی قبل از حضور رســمی در 
تراکتورمصاحبه ای اختصاصی با ایران ورزشــی انجام داد و 
صحبت های بســیار جالبی را در رابطه با مواردی که این 

بازیکن را مجبور به جدایی ساخت بر زبان آورد.
از پرسپولیس جدا شدی؟!

فوتبال را از رده نوجوانان قائمشــهر آغاز کرده و بعد در 
تیم جوانان این باشــگاه کارم را ادامه دادم و بعد از آن هم 
به پرســپولیس تهران آمدم. بعد از دو ســال بازی در تیم 
امید پرســپولیس و بعد از آن تیم بزرگسالان این تیم بعد 
از شــش سال بازی به شکل قرضی با قراردادی یکساله به 
تیم تراکتورســازی پیوستم تا فوتبالم را در این تیم خوب 

ادامه دهم.
اما سؤال خیلی ها است که می گویند چرا در حالی 
که پرســپولیس مهاجم ندارد عبدی از پرسپولیس 

جدا شد؟!
واقعاً از هواداران پرســپولیس می خواهم که شرایط مرا 
درک کنند. من زمانی که در این تیم بودم نهایت تلاشــم 
را انجام دادم و تمام ســعی ام را کردم که از پرســپولیس 
جدا نشــوم و در این تیم بمانم اما نظر ســرمربی تیم این 
بود که من از پرســپولیس جدا شوم. حتی یک ماه پیش 
هم سرمربی پرســپولیس به مدیربرنامه های من گفته بود 
عبدی از تیم جدا شــود اما مــن و مدیربرنامه هایم قبول 
کردیم که من روی نیمکت تیم هم که شــده بنشینم و از 
تیم جدا نشــوم اما بعد از یک ماه وقتی دیدیم بی مهری ها 
زیاد شده و مستقیم به من گفته شده که باید از تیم بروم 
پیشنهاد از تیم تراکتور رسید و من هم پیشنهاد تیم بزرگ 
تراکتور را برای یک ســال بازی در این تیم قبول کردم. با 
این حال دوست دارم همه هواداران بدانند که من از پرتغال 

و سپاهان هم قبلًا پیشنهادهای خوبی داشتم که به لحاظ 
مالی هم پیشــنهادات خوبی برای من بود اما با وجود این 
مــن ماندن را به پــول و زرق و برق ترجیح دادم. الان هم 

شاید خیر و صلاح من و باشگاه در جدایی بود. 
در این بین البته تراکتور از قبل هم مرا می خواســت به 
همیــن دلیل این تیم را انتخاب کــردم تا موفقیت جدید 
را در ایــن تیم تجربه کنم و روزهــای خیلی خوبی با این 
تیم رقم بزنم. هر چه دارم و ندارم از پرســپولیس است اما 
مــن خودم را حالا عضو باشــگاه تراکتور می دانم و افتخار 
می کنم به تیمی آمدم که رنگ پیراهنش رنگ خونم است. 
تیمی دوســت داشــتنی و بزرگ که آن تیم هم هواداران 

زیادی دارد و بخشــی از وجودم است. امیدوارم که بتوانم 
توانایی هایم را نشــان دهم و جواب اعتماد مربی، مالک و 
مدیرعامل تراکتور را بدهم و اعتمادی که به من شده را به 

بهترین شکل ممکن جواب بدهم.
در بــازی تراکتور در پلی آف آســیا هم حضور 

نداری؟
نه متأســفانه چون مراحــل اداری انتقالم کمی طول 
می کشد من در بازی پلی آف نیستم اما ان شاءالله تراکتور به 
مرحله گروهی صعود خواهد کرد و من هم از تمام تجربه ام 
در آسیا برای بازی های بعدی تراکتور استفاده خواهم کرد 
تا در این تیم به بهترین شــکل ممکن ایفای نقش کنم و 

هواداران این تیم را خوشحال کنم. 
در پرسپولیس با همه وجود بازی می کردم و در تراکتور 

هم از جانم مایه خواهم گذاشت تا تیم نتیجه بگیرد.
الان از سرمربی پرسپولیس ناراحت هستی؟

به هر حــال به من گفتند که از پرســپولیس برو، من 
هم از ایشــان هیچ ناراحتی ندارم و این طور به مسأله نگاه 
می کنم که شاید آقا یحیی صلاح مرا می خواسته که چنین 

تصمیمی برای من گرفته است.
تراکتور مهاجم تخصصی ندارد و جدا از عارف رســتمی 
مهاجمی ندارد به این دلیل به نظر می رسد که در آنجا فضا 

برای تو خیلی مهیا باشد.
به هر حال من تنها با هدف موفقیت در تیم جدیدم به 
تراکتور آمده ام و حتماً به گونه ای کار خواهم کرد که جواب 
اعتماد مسئولان تراکتور را بدهم. دوست دارم اگر امکانش 
فراهم شد باز هم با شماره 16 به فوتبالم در تراکتور ادامه 
دهم شــماره ای که همیشــه با آن بازی کرده ام و باز هم 

دوست دارم که با آن بازی کنم.
تراکتور در دو بازی، دو باخت متحمل شــده با 

وجود این به آینده این تیم امیدواری؟
تراکتور تیم خیلی خوبی اســت و من قول می دهم که 
بازی به بازی بهتر شــویم. من هم در کنار بازیکنان تمام 
تلاشــم را می کنم تا به تیم کمــک کنم. من فکر می کنم 
همه چیــز به لحاظ موفقیت در تیم تراکتور مهیاســت و 
مطمئن باشید که ما در لیگ بیست و سوم برای قهرمانی 

تلاش می کنیم و هدفی جز این نداریم.
چرا بدون خداحافظی از پرسپولیس جدا شدی؟!

در باشــگاه با همه عوامل باشگاه خداحافظی کردم اما 
شــرایط به گونه ای شد که باید سریع به تبریز می آمدم تا 

کارهایم را انجام دهم. 
الان هم وقت فکر کردن به این مسائل نیست و به این 
فکر می کنم که با همه وجود هر چه زودتر با بقیه بازیکنان 
هم تیمی ام هماهنگ شــده و بهترین نمایش را ارائه دهم 
ضمن اینکه بعد از یک ســال هم دوبــاره باید برگردم در 
ضمــن بازیکن هیچ وقــت از خانه خــودش خداحافظی 

نمی کند.

یاسین سلمانی پس از امضا قراردادی دو ساله:

 در درست ترین جا قرار گرفتم

پرسپولیس در سید یک لیگ قهرمانان

عبدی:

 از گل محمدی ناراحت نیستم؛ شاید صلاحم را می خواست

 
ملی پوش تنیس ایران درباره وضعیت امکانات فدراسیون 
گفت: از سازمان تجهیز و نگهداری اماکن ورزشی گلایه دارم 
چرا که حتی یک زمین هم به فدراسیون و تنیسورهای آن 

اختصاص نداده است.
حمیدرضــا نداف در گفت وگو با ایرنا، در خصوص صعود 
تیم ملی تنیس ایران به گروه 2 جهانی اظهار داشت: تا اینجا 
با ورود به گروه 2 جهانی نتیجه خوبی گرفتیم و امیدواریم 
نگاه کمیتــه ملی المپیک و مدیران نیز نســبت به تنیس 
تغییر کند. این ســطح از رقابت جدیت بسیاری دارد زیرا با 
برترین های جهان رو به رو هستیم. امیدواریم در قرعه کشی 
گروه 2 جهانی، شــانس بیاوریم و با پیروزی در نخســتین 

دیدار در این گروه ماندگار شویم.
وی ادامه داد: به نظــرم کارهای خوب یک مدیر را باید 
گفت؛ اگر به 10 ســال گذشته نگاه کنیم متوجه می شویم 
که تحول خوبی در رشــته ما ایجاد شــده است. وزارت هم 
اگر یک حمایت اساســی کند، میزبانی های ما و پیشــرفت 
تنیسورها نیز بیشتر می شود. تنها رشته ای  بودیم که با یک 
میزبانی، نمایندگان ۴0 کشور خارجی را به ایران آوردیم که 
این مســئله نه تنها یک تبلیغات بسیار خوبی است، از نظر 

اقتصادی هم بسیار می تواند موثر باشد.
ملی پوش تنیس ایران با اشاره به امتیاز و جایگاه جهانی 

خودش عنوان کرد: من تا سال 201۹ در جایگاه بین المللی 
۸00 بودم و قبــل از من، تنها یک نفر دیگر به این جایگاه 
رســیده بود. به خاطر کرونا و آســیب دیدگی که داشــتم، 
توانســتم برای ایران مثبت واقع شوم. اولین برنامه من این 
اســت که بتوانم به جایگاه جهانی گذشته ام بازگردم و پس 
از آن برای بالا بردن جایگاه شخصی و ملی تلاش می کنیم.

وی افزود: تــلاش زیادی کردم تا بازیکنــان جوان  این 
رشــته متوجه شــوند که می توانند به هر موفقیتی برسند 
و اگــر بازیکنان دیگــری مثل من توانســته، پس آنها هم 
می توانند. وقتی مســابقات بین المللی در ایران برگزار شد، 
بچه ها توانستند جایگاه جهانی کسب کنند و متوجه شدند 
که این مســئله چیز سختی نیســت اما با وجود مشکلات 
اقتصادی، سفر و رقابت برای بچه ها سخت است و اگر بتوانیم 
میزبانی های بیشتری بگیریم، می توانیم هر روز این جایگاه را 

بالاتر ببریم و نمود بیشتری در تنیس داشته باشیم.
نداف درباره مشــکلات اقتصادی رشته تنیس گفت: من 
گله دارم که سازمان تجهیز و نگهداری اماکن ورزشی، حتی 
یک زمین هم به فدراســیون و تنیســورهای آن اختصاص 
نداده اســت. کوچک ترین کاری که مدیران ورزشــی برای 
کنترل هزینه ها می توانند انجام دهند این اســت که هزینه 
اجاره زمین را از روی دوش ما بردارند که حداقل ملی پوشان 
برای تمرین، ساعتی ۵00 هزار تومان پول پرداخت نکنند. 

به طور قطع تنیس، رشــته پرهزینه ای اســت ولی بیشتر 
کشــورهای دنیا تلاش می کنند تا فشار و هزینه را حداقل 

برای ملی پوشان کم تر کنند.
وی تاکید کرد: تنیس بعد از فوتبال و بسکتبال سومین 
ورزش بزرگ دنیا اســت و همانطور که باقی کشورها دارند 

هزینه می کننــد، ما هم باید همانطور تلاش و هزینه کنیم 
تا بتوانیم به نتیجه دلخواه برسیم. همه مسئولان و مدیران 
وضعیــت را می بیننــد و صحبت های من فکــر نمی کنم 
تاثیری هم داشته باشد اما اگر حمایت درستی از ما نکنند، 

نمی توانیم با کشورهای برتر رقابت کنیم.

ملی پوش تنیس ایران: 

فدراسیون حتی یک زمین اختصاصی هم برای خودش ندارد


